
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.03.2017  
 
I samband med RS 29/17 «Organisering av bybanedrifta» stilte Stein Inge Ryssdal (H) spørsmål om han 
var inhabil fordi han er tilsett i Bybanen utbygging, som er omfatta av evalueringa av Bybanen gjort av 
Karabin. Ryssdal gjekk frå under vurderinga av spørsmålet om han var inhabil. Fylkesutvalet vedtok 
samrøystes at Stein Inge Ryssdal var inhabil, jf. forvaltningslova § 6, 2. ledd. 
 
Stein Inge Ryssdal gjekk frå under behandlinga av referatsaka. Det var 14 representantar til stades. 
 
Fylkesrådmannen orienterte om innhaldet i rapporten «Evaluering av Bybanen» frå Karabin. 
 
I samband med RS 28/17 «Status sal av eigedomar» stilte Stein Inge Ryssdal (H) slikt spørsmål: 
 

«HFK kjøpte en større tomt i Åsane der en del skulle benyttes til bussanlegg. 
Hvilke planer har man for salg av den delen av tomten som ikke skal være bussanlegg?» 

 
Fylkesrådmannen vil kome tilbake med svar. 
 


